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Curriculum Vitae *
Name (Dr/Mr/Ms/Mrs) |Anna K. C. Koo
Present Position Barrister, Arbitrator and Mediator
Occupation
Written Level (superior, advanced, intermediate, or novice)
Language Ability English Chinese Others (Please specify)
(including dialects)
Spoken Level (native, fluent, proficient, or fair)
(Please state your level) English Cantonese Mandarin Others (Please specify)
Fluent

Barrister of the High Court of the Hong Kong SAR (2005-)
Accreditation Body and | HKIAC and HKMAAL Accredited General Mediator (2009-)
e . HKIAC and HKMAAL Accredited Family Mediator (2015-)
Year of Accreditation Member, then Fellow, of the Chartered Institute of Arbitrators (CIArb) (2017-)
Accredited Greater Bay Area Mediator (2025-)

Mediation and Certificate in Mediation, Harvard Law School (HLS)

. . s e Certificate in Negotiation Mastery, HLS
Arbitration Tralnmg Membership and Fellowship courses on International Arbitration, CIArb

Greater Bay Area Mediator Training Course, Hong Kong

Mediation / Arbitration |- Mediated and arbitrated domestic and international commercial disputes,

. . . covering corporate, contractual, financial, negligence, properties, intellectual
Experience (including | properties, and telecommunications matters.

the number of cases |- Oversaw administration of mediation and arbitration cases at the FDRC.

- Assessed accreditation of mediators in Hong Kong.

conducted) - Provided mediation training for judges and in HKMAAL-accredited courses.

- Taught the ClArb-accredited "Award Writing in International Arbitration" course.

Work experience
Other Relevant - Barrister, Mediator and Arbitrator in Independent Practice (2005-)
Working Experience - Assistant Professor of Law, then Adjunct Associate Professor of Law, University of Hong

. . Kong (2010-)
(DISpute Resolution or |. Director, Hong Kong Judicial Institute, Judiciary of the Hong Kong SAR (2018-23)
otherwise) and the time | Board Director and Chief Executive Officer, Financial Dispute Resolution Centre (2023-25)

period during which | Selected public services
- Chair, Buildings Appeal Tribunal (2018-24)

such experience is |- Chair, Disciplinary Committee, Hong Kong Institute of Certified Public Accountants (2018-22)
ired - Member, Special Committee on Evaluative Mediation, Department of Justice of the
acquire Government of the HKSAR (2019-21)

Please v the box if @BankingOperation @Secuﬁties @Insurance @Legal/Compliance DHR

your have the expertise/ @ Finance / A ccounts |:|Social Service I:l Other:
knowledge

* Note: If there is insufficient space in this Form, please provide information on separate sheets.
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	NameChi: 顧家珍
	Current Position Chi: 大律師、仲裁員及調解員
	Occuption Chi: 
	fill_18: 
	資格認可: • 香港高等法院大律師 (2005-)
• 香港國際仲裁中心及香港調解資歷評審協會認可綜合及家事調解員 (2009-; 2015-)
• 英國特許仲裁學會前任會員及現任資深會員 (2017-)
• 粤港澳大灣區調解員(2025-) 
	課程: • 美國哈佛大學法學院調解及談判專業證書
• 英國特許仲裁學會會員及資深會員課程
• 香港粵港澳大灣區調解員培訓課程
	經驗: • 擔任國内外商業糾紛的調解員和仲裁員，涵蓋公司、合同、金融、侵權、不動產、知識產權及電信等事項
• 監督金融糾紛調解中心調解和仲裁案件的管理
• 評估香港調解員的認證資格
• 為本地法官和香港調解資歷評審協會認證課程提供調解培訓
• 教授由英國特許仲裁學會認證的「國際仲裁裁決寫作」課程
	其他經驗: 工作經驗
• 香港大律師、調解員及仲裁員 (2005-)
• 香港大學法律學院前任助理教授及現任客席副教授 (2010-)
• 香港特別行政區司法機構香港司法學院總監 (2018-23)
• 金融糾紛調解中心董事局董事及行政總裁 (2023-25)
主要公職
• 香港特別行政區建築物上訴審裁小組主席 (2018-24)
• 香港會計師公會紀律委員會主席 (2018-22)
• 香港特別行政區律政司調解督導委員會評估式調解特別委員會成員 (2019-21)
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	Dropdown2: [極佳]
	Text3: 
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	Name: Anna K. C. Koo
	Present Position: Barrister, Arbitrator and Mediator
	Occuption: 
	Oth ers Please specify_2: 
	Accrediation: Barrister of the High Court of the Hong Kong SAR (2005-)
HKIAC and HKMAAL Accredited General Mediator (2009-)
HKIAC and HKMAAL Accredited Family Mediator (2015-) 
Member, then Fellow, of the Chartered Institute of Arbitrators (CIArb) (2017-)
Accredited Greater Bay Area Mediator (2025-)
	Training: Certificate in Mediation, Harvard Law School (HLS)
Certificate in Negotiation Mastery, HLS
Membership and Fellowship courses on International Arbitration, CIArb
Greater Bay Area Mediator Training Course, Hong Kong
	Case: - Mediated and arbitrated domestic and international commercial disputes, covering corporate, contractual, financial, negligence, properties, intellectual properties, and telecommunications matters. 
- Oversaw administration of mediation and arbitration cases at the FDRC.
- Assessed accreditation of mediators in Hong Kong. 
- Provided mediation training for judges and in HKMAAL-accredited courses.
- Taught the CIArb-accredited "Award Writing in International Arbitration" course. 
	Other Experience: Work experience
- Barrister, Mediator and Arbitrator in Independent Practice (2005-)
- Assistant Professor of Law, then Adjunct Associate Professor of Law, University of Hong Kong (2010-)
- Director, Hong Kong Judicial Institute, Judiciary of the Hong Kong SAR (2018-23)
- Board Director and Chief Executive Officer, Financial Dispute Resolution Centre (2023-25)

Selected public services
- Chair, Buildings Appeal Tribunal (2018-24)
- Chair, Disciplinary Committee, Hong Kong Institute of Certified Public Accountants (2018-22)
- Member, Special Committee on Evaluative Mediation, Department of Justice of the Government of the HKSAR (2019-21)
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